

Title (en)

IMPROVEMENTS RELATING TO COOKING APPLIANCES.

Title (de)

KOCHGERÄTE.

Title (fr)

AMELIORATIONS APPORTEES A DES APPAREILS DE CUISSON.

Publication

EP 0414794 A1 19910306 (EN)

Application

EP 89906309 A 19890510

Priority

- AU PI814388 A 19880510
- CA 603050 A 19890616

Abstract (en)

[origin: WO8911066A1] A cooking oven which includes an approximately spherical cooking chamber (2), an aperture (9) through a side of the approximately spherical cooking chamber (2), an air outlet (11) in an upper part of the cooking chamber (2), an air inlet (6) in a lower part of the chamber (2), a ring of gas jets (5) with a diversion deflector to divert heated air to rise around an inner side of a substantially spherical container (1) so as to provide a cooking effect on foods supported in an approximately central position on a wire tray within the approximately spherical chamber (2).

Abstract (fr)

Le four de cuisson décrit comprend une chambre de cuisson approximativement sphérique (2), une ouverture (9) pratiquée dans un côté de la chambre de cuisson approximativement sphérique (2), une sortie d'air (11) ménagée dans une partie supérieure de la chambre de cuisson (2), une entrée d'air (6) ménagée dans une partie inférieure de la chambre (2), ainsi qu'un anneau de jets de gaz (5) pourvu d'un déflecteur servant à dévier l'air chauffé pour le faire monter autour d'un côté interne d'un récipient essentiellement sphérique (1), de façon à produire un effet de cuisson sur les aliments placés dans une position approximativement centrale sur une grille à l'intérieur de la chambre approximativement sphérique (2).

IPC 1-7

A47J 37/07; F24B 3/00; F24C 1/00; F24C 3/00; F24C 15/00

IPC 8 full level

A47J 37/07 (2006.01); **F24C 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47J 37/0713 (2013.01); **F24C 3/008** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8911066 A1 19891116; CA 1320402 C 19930720; EP 0414794 A1 19910306; EP 0414794 A4 19910807

DOCDB simple family (application)

AU 8900198 W 19890510; CA 603050 A 19890616; EP 89906309 A 19890510